A New Trial for Mumia Abu Jamal !


Ein neues Gerichtsverfahren für Mumia Abu-Jamal !





To the Honorable


Judge William H. Yohn, Jr.


Federal District Court of Philadelphia


c/o Leonard Weinglass


6 West 20th Street, Suite 10A


New York, NY 10011





Your Honor Judge Yohn,


We believe that Mumia Abu-Jamal, a known journalist and ex-Black Panther activist, did not recieve a fair trial in 1982 and was unjustly convicted of killing police officer Daniel Faulkner. We further believe that the facts in his case warrant a new trial for Mumia Abu-Jamal which would offer the chance to hear all the facts and the suppressed evidence. In accordance with amnesty international whose president Pierre Sané has called for a new trial for Mumia Abu-Jamal, we ask you to grant an evidentiary hearing and then a new trial to Mr. Jamal and not rush Mr. Jamal to death. We are opposed to the death penalty in general. The facts and statistics show that the death penalty is applied with racist intentions. Mr. Jamal's case is yet another example of the racist context in which the death penalty is applied. We hope that you will consider Mr. Jamals request for a new trial favorably.





Wir glauben, daß Mumia Abu-Jamal, ein bekannter Journalist und ehemaliger Black Panther-Aktivist, 1982 kein faires Verfahren erhalten hat und ungerechtfertigterweise den Mord an dem Polizisten Daniel Faulkner verurteilt wurde. Wir glauben weiterhin, daß die Fakten in Mumia Abu-Jamals Fall ein neues Verfahren rechtfertigen, was die Möglichkeit beinhaltet, neue Tatsachen und unterdrückte Beweise anzuhören. In Übereinstimmung mit amnesty international, dessen Präsident Pierre Sané ein neues Verfahren zuzulassen, anstatt Mumia Abu-Jamal dem Tod preiszugeben! Wir sind generell gegen die Todesstrafe. Die Tatsachen und statistischen Untersuchungen belegen, daß die Todesstrafe unter rassistischen Gesichtspunkten verhängt wird. Mumia Abu-Jamals Fall ist ein weiteres Beispiel dafür. Wir hoffen, daß Sie Mumia Abu-Jamals Antrag für ein neues Verfahren zustimmen werden!
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Liste an: Kampagne Mumia Abu-Jamal, Postfach 140 323, D-28093 Bremen (werden gesammelt weitergeleitet)


